
Verslag van de jaarvergadering contactcommissie Wijdewormer – 21 november 2018 
Aanvang: 20.00 uur in het Dorpshuis, Wijdewormer 
 
Aanwezig:   
Contactcommissie Wijdewormer 
Leden college gemeente Wormerland:  
Burgemeester Peter Tange, wethouders Harold Halewijn, Rob Berkhout en Kees van 
Waaijen. 
BOA’s Dave Sealtiël, Harry Kos en Ed Zijp 
Wijk- en kernmakelaar Natascha Minnebo 
Raadsleden en belangstellenden: ± 40 personen 
Verslag: Carlijn Schopman 

 
1. Opening door de voorzitter van de contactcommissie en mededelingen vanuit de 
contactcommissie 
Mevrouw Laan opent de vergadering. Evert Stam (vergadering elders) en Jeroen Schalkwijk 
(ziek) kunnen er helaas niet bij zijn vanavond. 
 
Mevrouw Laan deelt mede dat zij in maart afscheid gaat nemen van de contactcommissie. 
Ook mevrouw Luykx zal de contactcommissie dan gaan verlaten. Het zou erg fijn zijn als er 2 
nieuwe kandidaten zich zullen aanmelden. 
 
2. Mededelingen vanuit het college 
Er zijn geen extra mededelingen. Het college maakt van de gelegenheid gebruik zich voor te 
stellen en aan te geven wie welke portefeuilles onder zich heeft. 
 
3. HVC 
Er wordt al vrij goed gescheiden momenteel. Dit blijkt ook uit de cijfers. Er moet echter de 
komende jaren nog meer gescheiden gaan worden. Momenteel wordt er per huishouden 
gemiddeld 189 kilo restafval per jaar ingeleverd en dit moet uiteindelijk terug naar 120 kilo.  
 
Sommige mensen hebben dan ook bijna een eigen milieustraat bij/in hun huis. Het scheiden 
brengt ook een paar problemen met zich mee: 

• De bewoners van hoogbouw (bv Hallerweg) hebben geen bakken. Dit is al vaker 
aangekaart bij de gemeente, maar tot nog toe geen bevredigend antwoord gekregen. 
De heer Halewijn geeft aan dat normaal gesproken (ondergrondse) containers 
worden geplaatst bij hoogbouw. Hij zal uitzoeken waarom dat hier niet gebeurd is. 

 

• Kan er, met name in de zomer, vaker vuilnis worden opgehaald? Met name de 
groenbak? De maden kruipen door de hele bak en de bakken gaan enorm stinken. De 
heer Halewijn geeft aan dat de HVC volgende week op de agenda staat van de 
gemeenteraad. Daar zal ook de frequentie van ophalen huisvuil ter sprake komen. Er 
zal dan ook extra geld beschikbaar moeten komen. Dat zal een prijsverhogend effect 
hebben voor alle bewoners.   

 



• Er zit nog steeds oud papier bij het restafval. Er moet geprobeerd worden dit ook uit 
het restafval te krijgen. Het oud papier moet volgens het contract met HVC allemaal 
bij HVC worden ingeleverd. Deze regel is in het nieuwe contract weggelaten.   

 

• Op de Noorder- en Zuiderweg moeten mensen nu erg ver lopen om hun bakken neer 
te zetten. Het is onhandig om daar een (ondergrondse) container te plaatsen. Kan 
hier iets op bedacht worden?  

  
4. Sluipverkeer 
Het inrijverbodsbord van de Noorderweg is verwijderd. In de ochtend verloopt het verkeer 
momenteel vrij goed. Het grootste probleem is nu de avondspits. Het lijkt erop dat het 
probleem zich nu in tegenovergestelde richting voordoet. Tijdens de spits staat het soms 
goed vast in het dorp. Dit leidt tot onveilige situaties. Kinderen, schoolgaande jongeren 
iedereen ondervindt hier last van. Misschien is het een idee om een inrijverbod vanaf de 
Zaanse kant te overwegen? Voor de avondspits? 
 
De heer Berkhout geeft aan dat de fileproblematiek op de A7 is een groot probleem is. Hij is 
zelf aangesloten bij de Corridorstudie A7. Als het goed is zullen de problemen na de 
verbreding van de A7 (grotendeels) voorbij zijn, maar dit zal nog jaren duren. Een inrijverbod 
is erg ingrijpend. Misschien kan beter gekeken worden naar andere oplossingen. De 
gemeente kan in overleg gaan met de contactcommissie om te kijken naar andere 
maatregelen/ oplossingen.    
 
Het blijkt dat er op diverse plekken te hard gereden wordt. Er zijn tellingen verricht op de 
Noorderweg. Hieruit blijkt inderdaad dat er vrij hard gereden wordt. Handhaving in een 30 
km zone is echter erg lastig. De weg moet dan dusdanig zijn ingericht dat je bijna niet te hard 
kan rijden. Het blijkt uit onderzoek dat het meestal eigen bewoners betreft. Hoe kunnen 
bewoners opgevoed worden, dat zij rustiger gaan rijden? Misschien kan dit ook worden 
meegenomen in het overleg van de gemeente met de contactcommissie.   
 
De gemeente zal kijken of er op de Zuiderweg een smiley geplaatst kan worden. Deze meet 
hoeveel auto’s, hoe hard en op welk tijdstip voorbij rijden. De smiley wordt momenteel nog 
elders ingezet en is voor meerdere plekken gevraagd, dus het kan nog wel even duren.  
 
Als je naar de Neckerstraat zelf kijkt: die is heel mooi ingericht, maar er rijden veel mensen 
tegen het verkeer in, ondanks het feit dat het eenrichtingsverkeer is. Kan hier meer 
gehandhaafd worden? Dit wordt nu minimaal 15x per jaar gedaan. Het belangrijkste is dat er 
gecontroleerd wordt op drukke tijden. In overleg met de heren van de handhaving zal 
gekeken worden welke acties er nog meer uitgezet kunnen worden. 
 
5. Vergunningen voor evenementen 
Tijdelijke verkeersborden voor evenementen: Voor deze borden is een vergunning nodig en 
in deze vergunning staat wanneer de borden weer weggehaald dienen te worden. Helaas 
blijven de reclameborden vaak veel langer  staan. Kan er op worden gelet dat de borden ook 
weer verwijderd worden? De gemeente zal dit oppakken. 
  
 



6. Telefonische bereikbaarheid van de gemeente 
De baliemedewerkster die opneemt staat de beller netjes te woord, maar vervolgens moet 
heel lang gewacht worden om doorverbonden te worden met de betreffende ambtenaar of 
wordt er gezegd dat de ambtenaar zo spoedig mogelijk terug zal bellen. Helaas gebeurt dit 
laatste vaak niet.  
 
De heer Halewijn geeft aan dat er afgelopen zomer een onderzoek is gehouden naar de 
bereikbaarheid van de gemeente. Hier scoorde de gemeente helaas een flinke onvoldoende 
voor. Er zijn inmiddels een aantal acties uitgezet om de bereikbaarheid te verbeteren: O.a. 
de techniek wordt aangepast, maar ook de cultuur zal moeten veranderen. Tevens wordt de 
website aangepast, zodat daar meer en makkelijk informatie op te vinden is. Over een aantal 
maanden zal er weer een nieuw onderzoek worden uitgevoerd om te kijken of alle acties het 
gewenste resultaat hebben bereikt. 
 
Het wordt door een aantal bewoners ook als negatief ervaren dat de telefonistes doorvragen 
over de reden van het telefoongesprek. Zij moeten dit echter altijd doen, zodat zij deze 
informatie in het systeem kunnen vastleggen, om de rest van het traject voorspoedig te 
laten verlopen.   
  
7. Hondenpoep/losloopgebied/hondenbelasting  
Er staan een aantal hondenpoepbakken. Deze staan echter niet altijd op de juiste plek. De 
heer Berkhout geeft aan dat er momenteel 5 hondenpoepbakken staan en 11 gewone 
vuilnisbakken (waar ook zakjes met hondenpoep in gedeponeerd mogen worden). Als er nog 
meer suggesties zijn dan hoort de gemeente dit graag. De gemeente gaat echter niet over de 
dijken en wegen van het Hoogheemraadschap. 

 
Kan er een losloopgebied worden aangewezen waar honden los mogen lopen? Mocht 
iemand een suggestie hebben voor een geschikte plek dan hoort de gemeente (de heer 
Berkhout of mevrouw Minnebo) dit graag. Dan kan er gekeken worden of dit inderdaad 
gerealiseerd kan worden.  

 
De hondenbelasting is een algemene belasting. De gemeente levert de hondenpoepbakken 
en leegt ze ook, maar niet alle gelden die via de hondenbelasting binnen komen hoeven ten 
gunste te komen aan hondenbezitters. 
 
8. Straatwerk 
Het straatwerk op het nieuwe gedeelte van de Noorderweg en op de verbinding tussen 
Noorderweg en de Grootweg was erg slecht en op sommige plekken gevaarlijk. Mevrouw 
Laan kreeg aan het begin van deze vergadering te horen dat de problemen met de 
verzakkingen voor een groot deel zijn opgelost. 
 
Gevraagd wordt waarom bij het oplossen van dit soort problemen niet alles meteen wordt 
opgelost? Nu is een deel gedaan en is er een deel blijven liggen. Dit is inderdaad over het 
algemeen veel handiger, maar het gaat helaas niet altijd op. Soms zal de planning dit niet 
toelaten. Maar de gemeente zal dit punt meenemen. 
 



Mevrouw Laan geeft de gemeente als tip mee, dat als de gemeente de wegen gaat 
overnemen van het Hoogheemraadschap dat zij de wegen niet zomaar moet accepteren. De 
staat van deze wegen is bijzonder slecht. De gemeente zal inderdaad de wegen niet zomaar 
overnemen. Ze moeten goed zijn of er moet extra geld komen zodat de gemeente de 
problemen zelf kan oplossen. 
 
De heer Berkhout geeft aan dat bewoners de oren en ogen van de gemeente zijn. Blijf 
problemen signaleren. Het zal niet altijd meteen opgelost worden, maar het heeft dan wel 
de aandacht. Vaak denken mensen dat een andere iets wel gemeld zal hebben, maar als 
iedereen dit denkt krijgt de gemeente het niet te horen. 
 
9. Oversteekplaats school  
De contactcommissie is benaderd door een mevrouw die vlak bij het Dorpshuis woont. Haar 
kinderen lopen naar school, maar omdat er geen stoep is moeten zij over de weg lopen. Er is 
ook geen veilige oversteekplaats bij school en het schoolgebied wordt nergens aangegeven.  
 
De school is benaderd, als ook de betreffende dame om met een plan te komen. Hier heeft 
de contactcommissie (nog) niks van vernomen, maar zij wil dit punt wel graag meenemen. 
De heer Berkhout zal hier op korte termijn op terugkomen. Op de kruising Wildschutweg/ 
Noorderweg is de gemeente voornemens om een plateau te realiseren. Er zal eerst een 
gesprek worden ingepland om te praten met bewoners om samen tot een gewenst plan te 
komen. 
 
10. Schoolplein  
Op het schoolplein is het een bende. Er staat veel onkruid  en men vraagt zich af wie 
verantwoordelijk is voor het onderhoud. Het schoolbestuur is zelf verantwoordelijk voor de 
school en het schoolplein. 
 
Ook de suggestie om via de contactcommissie een klok te realiseren op het schoolplein, 
moet met het schoolbestuur worden besproken. 
 
11. Glasvezel 
De heer Beekman is een buurtbewoner van de Noorderweg en zet zich in als ambassadeur 
van glasvezel. Na meerdere bewonersinitiatieven in het verleden die niet van de grond 
kwamen (er waren geen partijen die glasvezel in buitengebieden wilden aanleggen), is nu 
Glasvezel Buitenaf bereid om zich in te zetten om glasvezel te realiseren in de 
buitengebieden. Waarschijnlijk een laatste unieke kans. 
 
Op 17 december zal 40% van de 3400 aangeschreven adressen zich aangemeld moeten 
hebben. Hier behoren ook adressen bij van een aantal kernen waar wel al Ziggo is. Het is dus 
noodzaak dat ook deze bewoners een abonnement afsluiten. Dit kan ook voor een jaar 
worden afgesloten. Zij betalen dan geen vastrechtvergoeding, maar kunnen wel genieten 
van een snelle internetverbinding.  
 
Op de website www.glasvezelbuitenaf.nl kunt u meer informatie vinden. U kunt dan kiezen 
voor het gebied: Zaanstreek Waterland Buiten. 
 

http://www.glasvezelbuitenaf.nl/


Op 8 december zal er een inloopmiddag in Wijdewormer worden gehouden.  
 
12. Rondvraag  

- De polderwegen zijn allemaal verstevigd. Zou dit naar het dorp toe ook kunnen 
gebeuren? De heer Berkhout geeft aan dat er een onderhoudsplan is. We zullen 
checken of dit reeds in de planning staat. 

- Bij het Dijkhuis (houten huis) woont niemand. De heg groeit enorm de hoogte in en 
ook over de weg heen. Kan de gemeente daar wat aan doen? De heer Berkhout geeft 
aan dat de gemeente eigenaar is en zodoende moet zorgen voor het onderhoud. De 
gemeente zal dit oppakken. 

- Er is een app waar je kan checken waar de dichtstbijzijnde AED is. Voor Wijdewormer 
staan er geen AED’s aangegeven. De heer Tange geeft aan dat hij dit mee zal nemen 
naar het overleg met de veiligheidsregio. We zullen zorgen dat dit ook voor onze 
gemeente wordt doorgegeven. Er is wel al een inventarisatie geweest, maar de AED’s 
zijn kennelijk nog niet aangemeld.  

- Er ligt een vraag over de bouwsom van de Neckslag (speelparadijs aan de 
Neckerstraat). De heer Berkhout geeft aan dat hij een brief met een antwoord langs 
heeft zien komen. Het beste is om even de brief af te wachten. Mochten er daarna 
nog vragen zijn dan hoort de heer Berkhout dit graag. 

- Elk weekend wordt er heel veel gejaagd op alle dieren op de weilanden achter de 
Zuiderweg. De jagers lopen met dode ganzen, reigers en zelfs met lepelaars. Hoe zit 
het met de handhaving? De heer Tange geeft aan dat de vergunningen bij de 
provincie worden aangevraagd. De provincie maakt ook afspraken met de jagers. Zij 
mogen absoluut geen beschermde dieren/lepelaars afschieten. Signalen dat er te 
veel en op verkeerde dieren wordt geschoten hoort de heer Tange graag. Er zal dan 
actie worden ondernomen. De heer Zijp (boa), ook aanwezig tijdens de vergadering, 
zal aan het einde van de vergadering even contact zoeken met de meldster 
(mevrouw Verwaal) om verdere informatie te noteren. Hij kent de jagers en kan hen 
zodoende aanspreken. 

- Het naambordje dat op de hoek Noorderweg/Grootweg hing is weggehaald door de 
straatmakers. Het hangt nu ergens aan een boom. De heer Berkhout geeft aan dat de 
gemeente zal zorgen dat dit bordje (Grootweg) weer netjes opgehangen wordt.  

- De heer van Neck heeft subsidie gekregen voor de uitvoering van een plan. Hierin 
stond een wandelpad gepland. Dat wandelpad is er nooit gekomen. Kan de gemeente 
hier actie op ondernemen? De heer Berkhout geeft aan dat dit inderdaad bij hem 
bekend is. Hij kent de heer van Neck ook en zal dit weer onder de aandacht brengen. 
De heer Halewijn geeft aan dat hij ook met de heer Van Neck gesproken heeft. 
Meneer van Neck geeft aan dat er wel een wandelpad ligt, maar dat je over zijn 
terrein moet om het pad te bereiken. Hij geeft daar geen toestemming voor. De 
subsidie komt niet van de gemeente, maar van het Hoogheemraadschap. Het heeft 
wel de aandacht van de gemeente. 

- De heer Van Waaijen geeft aan dat hij wel vragen had verwacht over het complex 
van de sportverenigingen en de woningbouw in Neck-Zuid. Hij geeft aan dat de 
zandhopen er nu liggen om in te klinken. Er is een heel traject geweest met de 
sportverenigingen. De besturen hebben er uiteindelijk voor gekozen om samen te 
gaan met 1 nieuwe kantine op het complex. Op dit moment zijn de verenigingen 
bezig een stichting op te richten voor het beheer en exploitatie van het complex. 



Voor 1 december moet alles afgerond zijn: de samenwerkingsovereenkomsten, de 
gebruikersovereenkomsten, het erfpachtrecht en opstalrecht moeten allemaal 
getekend zijn om in aanmerking te komen voor de BTW. 
 
In januari zal de verkoop van de woningen van start gaan. Er zal gasloos gebouwd 
gaan worden. Er komt nog een presentatie om te laten zien wat voor woningen er 
gebouwd gaan worden. Een x aantal woningen wordt gebouwd voor de sociale 
woningbouw. Een deel is voor eigen inwoners, maar een deel is ook voor mensen van 
buitenaf (dit is wettelijk geregeld). 

 
De heer Halewijn maakt van de gelegenheid gebruik om de heer Frank Deinum in het 
zonnetje te zetten. Frank heeft zich de afgelopen 25 jaar ingezet voor het dorpshuis en heeft 
(helaas) besloten hier mee te stoppen. Namens het bestuur van de gemeente hartelijk dank   
 
 
 
 
Einde vergadering: 22:20 uur. 
 
 
 
 
 
 


